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Από τα πρακτικά υπ’ αριθ. 17/29.10.2020 

Της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Θερμαϊκού. 

 

Στην Περαία και στο Δημοτικό Κατάστημα επί της οδού Μ. Αλεξάνδρου 2, 

σήμερα την 29η  Οκτωβρίου 2020, ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και ώρα από 15:00΄ 

έως 19:00΄,  το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Θερμαϊκού συνήλθε σε τακτική 

συνεδρίαση, μέσω τηλεδιάσκεψης, μετά την υπ’ αριθ. Πρωτ. 19.137/23.10.2020 

έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Ευτυχίας Ζαριφέ 

Παλιούρα, που δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε και τηλετυπικά (email), σε καθένα 

Δημοτικό Σύμβουλο και στο Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 65 και 

67 του Ν. 3852/2010 και σύμφωνα τις υπ’ αριθ. 18318/13.03.2020 (Α.Δ.Α. : 

9ΛΠΧ46ΜΤΛ6-1ΑΕ), 40/20930/31-03-2020 (Α.Δ.Α. : 6ΩΠΥ46ΜΤΛ6- 50Ψ) και 

33282/29.05.2020 (ΑΔΑ : Ψ3ΧΝ46ΜΤΛ6-ΑΨ7) εγκύκλιους του Υπουργείου 

Εσωτερικών. 

 

     Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία γιατί από τα 33 μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου συμμετείχαν οι 23, δηλαδή :   
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                            ΑΠΟΝΤΕΣ 

 

1. ΖΑΡΙΦΕ ΠΑΛΙΟΥΡΑ ΕΥΤΥΧΙΑ    1. ΠΡΙΜΕΡΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

2. ΚΟΥΤΟΥΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

Αποχώρησε μετά τη συζήτηση και 

ψήφιση του 2ου θέματος της Η.Δ.   

   2. ΠΛΑΣΤΗΡΑ ΚΑΛΛΙΤΣΑ με άδεια 

από το Δ.Σ.  

3. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 3. ΣΑΜΑΚΟΒΛΗΣ ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ 

4. ΜΙΣΑΛΕΜΗ ΙΩΣΗΦ  4. ΜΗΛΙΟΣ Α. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

5. ΤΡΟΚΑΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 5 ΓΙΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ 

6. 

ΜΠΑΡΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

6. ΠΑΖΑΡΟΠΟΥΛΟΣ 

ΘΡΑΣΥΒΟΥΛΟΣ 

7. ΚΑΨΑΛΑΣ ΣΥΜΕΩΝ  7. ΧΑΤΖΗΧΡΙΣΤΟΦΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

8. ΠΑΣΧΑΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 8. ΧΑΚΗΣ ΓΡΑΜΜΑΤΑΣ  

9. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ  9. ΠΑΡΑΣΧΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

10. ΖΗΦΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ 10. ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ  

11. ΤΖΙΝΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ   

12 ΜΑΥΡΟΜΑΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ   

13. ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ ΠΑΡΘΕΝΑ    

14. ΤΖΕΚΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ    

15. ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    

16. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    

17. ΧΑΤΖΗΒΑΛΑΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   

18. ΜΗΛΙΟΣ Δ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

19. ΜΩΡΑΛΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ   

20. ΚΑΠΛΑΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ    

21. ΑΔΑΜΙΔΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ    

22. ΖΑΒΕΡΚΟΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ   

23. ΜΠΙΡΟΣ ΘΩΜΑΣ   

    

 Ο Δήμαρχος κ. Γεώργιος Τσαμασλής, προσκλήθηκε νόμιμα και συμμετείχε στη 

Συνεδρίαση.  

  

    Την τήρηση των πρακτικών ανέλαβε η ειδική γραμματέας του Δ.Σ. Δημοτική 

Υπάλληλος κ. Μαρία Δρακάκη. 
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ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

ΘΕΜΑ 1ο : Μεταφορά του  Προγράμματος ‘Βοήθεια στο Σπίτι’  και του προσωπικού 

Ι.Δ.Ο.Χ. που απασχολείται σε αυτό,  από την Κοινωφελή Επιχείρηση του Δήμου 

Θερμαϊκού ‘ΔΗΚΕΘ’ στο Δήμο Θερμαϊκού σύμφωνα με τις διατάξεις του αρ. 91 Ν. 

4583/2018. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας. 

 

ΘΕΜΑ 2ο : Έγκριση σχεδίου σύμβασης διαδημοτικής συνεργασίας (σύμφωνα με το 

Άρθρο 99 Ν. 3852/2010)μεταξύ του Δήμου Θερμαϊκού και του Δήμου Θέρμης 

 Εισηγήτρια : Γενική Γραμματέας - κ. Κωνσταντία - Αναστασία Κασάπη 

 

ΘΕΜΑ 3ο : Ανάκληση της υπ’ αριθ. 169/2020 Απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου και 

έγκριση σύναψης σύμβασης χρησιδανείου, καθορισμός σχετικών όρων της 

παραχώρησης. Εξουσιοδότηση του Δημάρχου για την υπογραφή Ιδιωτικού 

Συμφωνητικού Χρησιδανείου με την ανώνυμη τραπεζική εταιρία με την επωνυμία  

«Τράπεζα Eurobank Α.Ε.» 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας 

ΘΕΜΑ 4ο : Παραλαβή Β1΄ φάσης του πολεοδομικού σκέλους της μελέτης  

«Κτηματογράφηση – πολεοδόμηση – πράξη εφαρμογής περιοχών επέκτασης Δήμου 

Θερμαϊκού όπως εμφανίζονται στο Διάγραμμα Π.3.1 του ΓΠΣ Δήμου Θερμαϊκού».   

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών – κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 5ο : Εισήγηση για την παραλαβή των εγκεκριμένων γεωλογικών μελετών της 

μελέτης "Κτηματογράφηση Πολεοδόμηση και Πράξη εφαρμογής στις περιοχές α) 

του εγκεκριμένου σχεδίου Άνω Περαίας β) της επέκτασης Άνω Περαίας, γ) του 

εγκεκριμένου σχεδίου Άνω Ν. Επιβατών, δ) της επέκτασης Άνω Ν. Επιβατών και ε) 

της επέκτασης του οικισμού Αγίας Τριάδος του Δήμου Θερμαϊκού». 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών – κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 6ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 9/2020 απόφασης της Επιτροπής Ποιότητας 

Ζωής που αφορά σε «Καθορισμό ειδικών όρων δόμησης και ελαχίστων αποστάσεων 

από τα γύρω όρια των κατασκευών στο Ο.Τ. Γ236 επέκτασης Επανομής, Δήμου 

Θερμαϊκού». 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών – κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 7ο : Έγκριση της υπ’ αριθ. 10/2020 απόφασης της Επιτροπής Ποιότητας 

Ζωής που αφορά σε «Έγκριση κοπής Δένδρου». 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Τεχνικών Υπηρεσιών – κ. Χρήστος Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 8ο : Τροποποίηση της υπ’ αριθ. 47/2020 απόφασης του Δ.Σ. περί «Ορισμού 

υπαλλήλων για τον έλεγχο και την εφαρμογή των διατάξεων περί κοινόχρηστων 

χώρων και υπαίθριας διαφήμισης». 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας 

 

ΘΕΜΑ 8ο : Τροποποίηση της υπ’ αριθ. 47/2020 απόφασης του Δ.Σ. περί «Ορισμού 

υπαλλήλων για τον έλεγχο και την εφαρμογή των διατάξεων περί κοινόχρηστων 

χώρων και υπαίθριας διαφήμισης». 
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 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας 

 

ΘΕΜΑ 9ο : Παράταση Προγραμματικής Σύμβασης με τον Ο.Α.Ε.Δ. για τη 

λειτουργία Γραφείου Ανταποκριτή στο Δήμο μας στη Δημοτική Ενότητα  

Ν.Μηχανιώνας 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής και Νεολαίας - κ. Χρήστος 

Τζίνας.  

 

ΘΕΜΑ 10ο : Παράταση Προγραμματικής Σύμβασης με τον Ο.Α.Ε.Δ. για τη 

λειτουργία Γραφείου Ανταποκριτή στο Δήμο μας στη Δημοτική Κοινότητα  

Ν.Επιβατών. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής και Νεολαίας - κ. Χρήστος 

Τζίνας.  

 

ΘΕΜΑ 11ο : Παράταση Προγραμματικής Σύμβασης με τον Ο.Α.Ε.Δ. για τη 

λειτουργία Γραφείου Ανταποκριτή στο Δήμο μας στη Δημοτική Ενότητα Επανομής. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Πολιτικής και Νεολαίας - κ. Χρήστος 

Τζίνας.  

 

Δήμαρχος Το ένα άτομο που στείλαμε διοικητικό επιπλέον που 

από την πρώτη του μηνός αναλαμβάνει καθήκοντα, 1η 

Νοεμβρίου και είμαστε καλυμμένοι . Αυτά που σας λέω  τα 

έχουμε συμφωνήσει και με τον δήμαρχο Θέρμης τον κύριο 

Παπαδόπουλο. 

Πρόεδρος Κάποιος άλλος θέλει να ρωτήσει να πει; 

Μαυρομάτης Έχω να ρωτήσω το εξής. Είπε πριν λίγο η κυρία 

Πασχαλίδου ποια άτομα θα πάνε αυτήν την στιγμή παίρνουμε 

μία απόφαση. Ότι θα ορίσουμε δύο άτομα ,ο κύριος Γεωργίου 

που αναφέρθηκε το όνομα του δεν έχει έρθει ακόμη στον 

δήμο μας. Η σύμβαση ξεκινάει αύριο. Η ακόμη καλύτερα 

μεθαύριο . 

Δήμαρχος Κύριε Μαυρομάτη με τους υπάρχοντες αυτούς που 

ήδη λειτουργούνε. 

Μαυρομάτης Εγώ είπα ένας διοικητικός. 

Κασάπη Έχουμε πει ότι δύο διοικητικούς από τους 

διακεκριμένους έναν μηχανικό ναι. Αυτή την στιγμή θα 

ξεκινήσουμε με την μία μηχανικό την κυρία Βλάση, με τον 
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κύριο Λαγούρο και με τον διακεκριμένο μηχανικό τον 

υπάλληλο και στην πορεία θα προστεθούν και οι υπόλοιποι. 

Μαυρομάτης Μισό λεπτό λέει ο νόμος 4735 που αναφέρετε. 

Κασάπη Όχι ο 4735 δεν μιλάει για τα τέσσερα άτομα ,μιλάει 

για την ελάχιστη στελέχωση ενός τμήματος της πολεοδομίας. 

Κούτουκας Αν μου επιτρέπετε, δεν συζητάμε για τα άτομα 

τώρα, για τα ονοματεπώνυμα για τον αριθμό των ατόμων 

συζητάμε. 

Γραμματεία Κύριε Μαυρομάτη δεν ακούγεστε καλά. Λίγο πιο 

μακριά από το μικρόφωνο. 

Μαυρομάτης Οπότε εγώ ολοκληρώνω την ερώτηση μου ως 

εξής. Λέμε ότι είναι δύο χρόνια η προγραμματική σύμβαση, 

εμείς είμαστε έτοιμοι δεδομένου ότι μας πήρε δύο χρόνια η 

προγραμματική σύμβαση,  θα υπάρχει μέσα στην 

προγραμματική σύμβαση, σημείωση ότι μπορεί μέσα σε δύο 

χρόνια αυτή να μην ισχύει; 

Δήμαρχος Συγγνώμη κυρία Κασάπη, προκειμένου να  γίνει 

ψηφιοποίηση του αρχείου μας , θέλουμε τουλάχιστον έναν 

χρόνο από τις διαδικασίες δηλαδή να ξεκινήσουμε την 

διαδικασία την διαγωνιστική και να γίνει και το αποτέλεσμα να 

βγάλει και αποτέλεσμα η ψηφιοποίηση, από ότι μετρήσαμε 

εκεί με τους παλιούς και έμπειρους, όπως δηλαδή τον κύριο 

Παπαδόπουλο και τα λοιπά θέλουμε τουλάχιστον έναν χρόνο 

και περισσότερο. Βάλαμε εμείς δύο , ακριβώς για να έχουμε τα 

περιθώρια, βάλαμε είναι η αλήθεια περισσότερο χρόνο από 

αυτόν που χρειαζόμαστε είναι αλήθεια. Αλλά το βάλαμε για να 

έχουμε την άνεση για να το κάνουμε αυτό χωρίς δυσκολία. 

Μώραλη Να ρωτήσω λίγο κάτι; Σε ότι αφορά την επάρκεια σε 

προσωπικό του δικού μας δήμου βλέπουμε πραγματικά μετά 

από τον ενάμιση χρόνο με δύο; 
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Κασάπη Αυτή την στιγμή αναμένουμε την κινητικότητα και 

μακάρι να έρθουνε και μηχανικοί. Υπάρχουν οι ειδικότητες 

που μιλάει ο νόμος για την ελάχιστη στελέχωση στην τεχνική 

μας υπηρεσία, όμως μιλάμε για έναν αριθμό έξη μηχανικών, 

επτά όπου αυτή την στιγμή άμα τους πάρουμε από την 

διεύθυνση τεχνικών υπηρεσιών εκεί θα έχουμε πρόβλημα ,για 

αυτό  θέλουμε να κερδίσουμε αυτόν τον χρόνο προς όφελος 

του δήμου και για να στελεχωθεί όπως πρέπει και να 

εμπλουτισθεί  και με την κινητικότητα  από προσωπικό. 

Μώραλη Από την κινητικότητα περιμένουμε μόνο , οργανικές 

κενές θέσεις υπάρχουν; 

Δήμαρχος Συγγνώμη, τις προτείναμε στο υπουργείο 

εσωτερικών όπως κάθε χρόνο μας ζητάει κενές οργανικές 

θέσεις το υπουργείο, τις προτείναμε εμείς και τώρα 

περιμένουμε την έγκριση τους. 

Μώραλη Πόσες είναι δήμαρχε; 

Δήμαρχος Όλες οι κενές οργανικές θέσεις. Όπως και το 

γραφείο πολεοδομίας. 

Κούτουκας Ντίνα όλες όσες δεν προτείναμε με την 

κινητικότητα τις προτείναμε στο υπουργείο για πρόσληψη. 

Όπως είπε ο δήμαρχος. 

Ζαβέρκος Κώστα από εμάς θα φύγουν άτομα ξέρουμε εδώ; 

Κούτουκας Όχι αυτό δεν μπορεί να το ξέρεις, δεν μπορεί να το 

γνωρίζεις. 

Ζαβέρκος Από Κ3 φύγανε αρκετοί. 

Κούτουκας Έτσι, τι Κ3 και διοικητικοί φύγανε αρκετοί. 

Κασάπη  Με την έγκριση συμφωνείτε; 

Μπίρος Μια ερώτηση. 
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Γραμματεία Ναι κύριε Μπίρο. 

Μπίρος Θέλω να πω ότι επί πέντε χρόνια και στην νέα 

διοίκηση τώρα πάμε στον δεύτερο χρόνο είμαστε    μάλλον   

στην συζήτηση, τα πέντε χρόνια πάνε άπρακτα, νομίζω ότι τα 

δύο παραπάνω χρόνια παραείναι παραπάνω, έχω την 

εντύπωση ότι μας δίνει το δικαίωμα η ψηφιοποίηση και 

μπορούμε να το εντάξουμε μέσα και μέσα σε έναν χρόνο 

μάξιμουμ να μπορέσουμε να λειτουργήσουμε αυτό που 

λέγεται πολεοδομία. 

Η ψηφιοποίηση προβλέπει μέσα αρκετά πράγματα τα οποία 

μπορούμε να τα χρησιμοποιήσουμε κατά το δοκούν. 

Ζαβέρκος Αυτό ούτε σε δύο χρόνια μπορεί να μην 

προλάβουμε. 

Δήμαρχος Κυρία πρόεδρε σας παρακαλώ πολύ. Μην μπαίνετε 

σε άλλα θέματα, μιλάμε πρώτη φορά κάνουμε ένα 

δοκιμαστικό διευκολύνετε το σας παρακαλώ. 

Πρόεδρος Έχει δίκιο ο δήμαρχος. 

Δήμαρχος Είναι κάποιος που διαφωνεί; 

Κούτουκας Μισό λεπτό Μαρία θα μου επιτρέψετε να 

αποχωρήσω εγώ ψηφίζω όλα τα θέματα, ζητάω συγγνώμη από 

τους συναδέλφους απλά πρέπει να αποχωρήσω εντάξει; Να 

είστε καλά. 

Πρόεδρος Το τρίτο θέμα της ημερήσιας διάταξης αφορά την 

ανάκληση της υπ’ αριθμόν 169 του 2020 απόφασης του 

δημοτικού συμβουλίου και έγκριση σύναψης σύμβασης 

χρησιδανείου, καθορισμό των σχετικών όρων της 

παραχώρησης. Εξουσιοδότηση του δημάρχου για την 

υπογραφή ιδιωτικού συμφωνητικού χρησιδανείου με την 

ανώνυμη  τραπεζική εταιρεία με την επωνυμία τράπεζα 
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Eurobank ΑΕ. Εισηγητής ήταν ο κύριος Κούτουκας, ο οποίος 

όμως έχει αποχωρήσει. 

Δήμαρχος Ακούστε με λίγο πως έχει το θέμα. Εμείς μετά την 

συμφωνία που κάναμε με την τράπεζα Eurobank και αφού 

καταλήξαμε σύμφωνα με τον νόμο ότι θα είναι η τράπεζα που 

θα υποστηρίζει και θα έχουμε τις καταθέσεις μας σε αυτήν, 

ζητήσαμε και κάποιες επιπρόσθετες παροχές. Σε αυτές λοιπόν 

η τράπεζα διατίθεται να μας δώσει πέντε καινούρια 

αυτοκίνητα καινούρια αυτοκίνητα για δύο χρόνια με την 

μορφή που έχετε στα χέρια σας και την συζητήσατε βέβαια και 

στην οικονομική επιτροπή. Αυτό το πράγμα ζητάμε να εγκριθεί 

και από το  δημοτικό συμβούλιο για να μπουν σε λειτουργία 

αυτά τα πέντε καινούρια αυτοκίνητα των υπηρεσιών. 

Μώραλη Θα το κάνετε λίγο πιο συγκεκριμένο αυτό αν γίνεται 

δήμαρχε; 

Χατζηβαλάσης Συγγνώμη εμείς διαφωνούμε. 

Δήμαρχος Θα καταγραφούν οι διαφωνίες. 

Χατζηβαλάσης Έχουμε διαφωνήσει από την οικονομική 

επιτροπή για την συγκεκριμένη επιλογή είναι απαράδεκτη και 

εγώ προσωπικά την θεωρώ απαράδεκτη και για αυτό το 

καταψηφίζω. 

Μώραλη Γιατί διαφωνήσατε Γιώργο; 

Χατζηβαλάσης Διαφωνήσαμε γιατί δεν πιστεύω ότι έχει 

ανάγκη ο δήμος από Ι.Χ. αυτοκίνητα και δεν είναι τρόπος 

αυτός να καλύπτει τις ανάγκες του ο δήμος. 

Μώραλη Να ρωτήσω λίγο για την χρήση αυτών των 

αυτοκινήτων; Προσπάθησα να το ρωτήσω και πριν αλλά 

μάλλον δεν ακούστηκε.   

Δήμαρχος Κυρία Μώραλη σας ακούω.  
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Μώραλη Μιλήσατε για πέντε αυτοκίνητα και για χρήση από 

υπηρεσίες μπορείτε να το κάνετε πιο συγκεκριμένο; 

Δήμαρχος Όπως γνωρίζετε όλοι σας, οι υπηρεσίες μας δεν 

έχουν αυτοκίνητα για την μετακίνηση τους, την πάγια 

μετακίνηση τους όπως πχ., οι επόπτες καθαριότητας δεν 

μπορούν να μετακινούνται από το ένα σημείο στο άλλο για να 

παρακολουθούνε σωστά τις εργασίες όπως και η τεχνική 

υπηρεσία αντίστοιχα και χρειάζεται να γίνει μια προμήθεια 

οχημάτων,  μέσα στην μελέτη την οποία έχουμε ήδη έτοιμη και 

την βγάζουμε σε λίγες μέρες για ψήφιση στην οικονομική 

επιτροπή αυτά τα οχήματα τα υπηρεσιακά αναφέρονται για 

αγορά δηλαδή από την πλευρά του δήμου, μέχρι τότε όμως 

και   χωρίς κανένα έξοδο , χωρίς απολύτως κανένα έξοδο από 

την πλευρά του δήμου, έχουμε την δυνατότητα να 

εξυπηρετηθούμε μέσω αυτών των πέντε οχημάτων που 

παίρνουμε σαν αντισταθμιστικά τα λέω οφέλη από την 

τράπεζα με την οποία συνεργαζόμαστε δεν κατάλαβα γιατί 

πρέπει να τα αρνηθούμε. 

Δρακάκη    κάνει διακοπές. 

Μώραλη Και αυτό έγινε για επαναφορά δηλαδή. 

Δρακάκη Ναι. 

Μπίρος Στον κύριο Χατζηβαλάση να πω. 

Πρόεδρος Σχετικά με το θέμα; 

Μπίρος Σχετικά με το δάνειο. Πριν από ένα μήνα περίπου 

11.42 έχουμε αναλάβει την πολιτική προστασία και δεν 

υπάρχει ένα όχημα για να μετακινηθούμε. Είχαμε προχθές 

φωτιά στην Επανομή στην οποία χρησιμοποίησα προσωπικό 

αυτοκίνητο και μετακινήθηκα. Η υπηρεσία δεν έχει ένα όχημα 

να μετακινηθεί να κάνει μια αυτοψία, να συντονίσει κάποιες 

προσπάθειες οι οποίες πρέπει να γίνουν για την κατάσβεση 
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της φωτιάς. Δεν είναι μόνο η πυροσβεστική είμαστε και εμείς 

σαν δήμος οι οποίοι πρέπει να συμμετάσχουμε στο έργο της 

πυροσβεστικής, έστω ένα όχημα δεν υπάρχει. 

Χατζηβαλάσης Πόσα χρόνια το κάνουμε αυτό το πράγμα; 

Μπίρος Τόσα χρόνια παρακαλάμε τον έναν και τον άλλον να 

μας εξυπηρετήσει.   

Χατζηβαλάσης Πόσα χρόνια παίρνουμε από τις τράπεζες 

αυτοκίνητα; Οι τράπεζες δεν είναι κοινωφελή ιδρύματα 

Μπίρος Είχαμε πάρει τρία αυτοκίνητα τα οποία, κύριε 

Χατζηβαλάση με ακούτε; 

Χατζηβαλάσης Σας ακούω. 

Μπίρος Με την προηγούμενη διοίκηση είχαμε πάρει τρία 

αυτοκίνητα, το ένα πήγε στην οικονομική υπηρεσία , το άλλο 

στην τεχνική υπηρεσία και το τρίτο μπήκε στην καθαριότητα. 

Τα χρειαζόμαστε για να κινηθούμε , δεν μπορούμε να είμαστε 

χωρίς αυτοκίνητα. Είναι μια πάγια τακτική η οποία είναι της 

Eurobank, έχετε καμία πρόταση καλύτερη; 

Χατζηβαλάσης Το που θα βάλουμε τα λεφτά μας σε ποια 

τράπεζα είναι το πόσα αυτοκίνητα θα μας δώσει ,αυτή είναι η 

διαφωνία μας. 

Ζαβέρκος Γιατί δεν πάμε σε ψηφοφορία να τελειώνουμε; 

Δήμαρχος Δεν γίνεται να κάνουμε διάλογο. 

Χατζηβαλάσης Σε ψηφοφορία εγώ ψήφισα κατά και πέσατε να 

με φάτε. 

Πρόεδρος  Έφη Ζαριφέ Μπορώ να μιλήσω λίγο εγώ ; 

Καλησπέρα σας, συγγνώμη για την καθυστέρηση, κάποιες 

εξετάσεις που έπρεπε να γίνουν και ήταν πολύ επείγουσες. 
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Στεργιάδου Ο κύριος Καπλάνης είναι στο γραφείο του 

δημάρχου είναι παρών. 

Ζαβέρκος Πότε θα παραδοθούν αυτά τα αυτοκίνητα; 

Δήμαρχος Την άλλη ημέρα από την υπογραφή με την τράπεζα. 

Πρόεδρος Προχωράμε στην ψηφοφορία. 

Μαυρομάτης Το 2015 μετά από την συζήτηση που προηγήθηκε 

για πρώτη φορά ζητήσαμε από την τράπεζα…… - 

παραμορφωμένη φωνή-  και πήραμε τρία αυτοκίνητα. Παρότι 

είναι πολύ μικρό αυτό το οποίο δίνει η τράπεζα το ψηφίσαμε 

στην οικονομική επιτροπή, είναι πολύ λίγο αυτό που δίνει ο 

δήμος Θερμαικού στην τράπεζα γιατί η τράπεζα μας δίνει 

τουλάχιστον πέντε με δέκα χιλιάδες τον χρόνο για εκδηλώσεις 

και έδωσε και τρία αυτοκίνητα. Ψηφίζουμε  

Πρόεδρος Ωραία. 

Δήμαρχος Κύριε Μαυρομάτη, συγγνώμη κυρία πρόεδρε, όπως 

τα λέει ο κύριος Μαυρομάτης έτσι ακριβώς είναι αλλά πρέπει 

να πάρουμε υπόψιν μας και την σημερινή συγκυρία που τα 

επιτόκια είναι μηδενικά πλέον. Δεν υπάρχει εκείνη η ζήτηση 

του χρήματος από πλευράς της τράπεζας τώρα. Απλά δεν 

δίνουν επιτόκιο τώρα οι τράπεζες. Είναι το επιτόκιο μηδέν 

σήμερα. Ότι παραπάνω πάρουμε κέρδος είναι εγώ  συμφωνώ 

μαζί σας  θα μπορούσαμε  να επιτύχουμε και μεγαλύτερα 

οφέλη, αυτό όμως πετύχαμε δεν μπορώ να πω κάτι άλλο εγώ, 

αυτό πετύχαμε η το αποδεχόμαστε η δεν το αποδεχόμαστε. 

Πρόεδρος Κύριε Τζέκο; Ναι ψηφίσατε, ο κύριος Χατζηβαλάσης; 

όχι Η κυρία Μώραλη; Εντάξει . Ο κύριος Καπλάνης; Ναι. Ο 

κύριος Αδαμίδης; Ναι Ο κύριος Ζαβέρκος; Ναι Ο κύριος 

Μπίρος; Ναι. 

Μπίρος Με την προϋπόθεση ένα αυτοκίνητο να πάει στην 

πολιτική προστασία ναι. 
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Στεργιάδου Παρακαλώ να μην μιλάτε μεταξύ σας. 

Πρόεδρος Το επόμενο   τέταρτο θέμα εισηγητής ο κύριος 

Βογιατζής. 

Χατζηβαλάσης Δεν θα ψηφίσουν αυτοί; 

Πρόεδρος Θεωρούνται θετικά. 

Χατζηβαλάσης  Τον Πάνο τον Μήλιο τον ρωτήσατε; 

Πρόεδρος Τον Μήλιο; Νομίζω ότι μαζί ψηφίζετε. Εσείς είπατε 

όχι. 

Χατζηβαλάσης Εγώ είπα όχι ο Πάνος; 

Πρόεδρος Τι λες Παναγιώτη τι ψηφίζεις; 

Μήλιος Όχι ως παράταξη 

Ζαβέρκος Πρόεδρε απλώς ανέφερε ότι είναι είκοσι άτομα 

είκοσι δύο και δεκαπέντε για να μην γίνει κανένα μπέρδεμα 

πάλι. 

Στεργιάδου   Ναι έχουν καταγραφεί οι παρόντες. 

Πρόεδρος Λοιπόν το τέταρτο θέμα ο κύριος Βογιατζής 

Βογιατζής Καλησπέρα πρόεδρε, ένα πρόβλημα έχει προκύψει 

στο σπίτι και αν και ήμουν προετοιμασμένος να είμαι στο 

γραφείο και να έχω εκεί και την τοπογράφο για  να μιλήσει και 

δεν έχω ούτε καν τα θέματα μπροστά μου αυτή την στιγμή. Θα 

ήθελα να με βοηθήσετε αν είναι δυνατόν ποιο είναι το τέταρτο 

θέμα 

Πρόεδρος Παραλαβή  πολεοδομικού σκέλους μελέτη 

κινηματογράφου  πολεοδόμησης πράξη εφαρμογής περιοχών 

επέκτασης δήμου Θερμαικού όπως εμφανίζεται στο πιο κάτω 

διάγραμμα. 
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Βογιατζής Ναι είναι κάτι το οποίο είναι εδώ και πολλά χρόνια , 

έχει παραληφθεί το Β1 , ήδη έχουμε περάσει στο Β2 στάδιο και 

αυτό που μένει είναι να  το παραλάβουμε.  

Πρόεδρος Πάμε σε ψηφοφορία. Κύριε Μαυρομάτη; 

Μαυρομάτης Ψηφίζουμε. 

Πρόεδρος Κάποιος έχει να κάνει κάποια παρατήρηση; Όχι , 

ομόφωνο το θέτω. Μια στιγμή, λευκό η κυρία Μώραλη οι 

υπόλοιποι ψηφίζουν. Το πέμπτο θέμα είναι πάλι του Χρήστου 

Βογιατζή σας το διαβάζω εγώ. Εισήγηση για την παραλαβή των 

εγκεκριμένων ισολογισμών της μελέτης κινηματογράφου 

πολεοδόμηση και πράξη εφαρμογής στις περιοχές α  

συγκεκριμένου σχεδίου Άνω Περαίας, β της επέκτασης της Άνω 

Περαίας  , γ  διακεκριμένου σχεδίου Άνω Νέοι Επιβάτες και δ 

της επέκτασης των  Άνω Νέων Επιβατών και ε επέκταση της 

Αγίας Τριάδας του δήμου Θερμαικού .Θέλει κάποιος κάτι πριν 

ψηφίσει η να ψηφίσουμε όπως το προηγούμενο; 

Μώραλη Αυτό τι είναι όμως ποια η διαφορά από το 

προηγούμενο; 

Πρόεδρος Την ίδια λογική έχει η μελέτη, κυρία Πασχαλίδου 

δεν ακούγεστε. 

Πασχαλίδου Μαζί πάει με το άλλο. 

Πρόεδρος  Άρα πάει  και η ίδια  ψηφοφορία. Το έκτο θέμα 

είναι θέμα του κυρίου Βογιατζή. Εννέα του 2020 απόφαση της 

επιτροπής ποιότητας ζωής που αφορούν τον καθορισμό 

ειδικών όρων δόμησης και ελαχίστων αποστάσεων από τα 

γύρω όρια των κατασκευών στο οικοδομικό τετράγωνο Γ 236 

επέκταση του δικτύου Θερμαικού. 

Βογιατζής Είναι για το κλειστό γυμναστήριο ενόργανης 

γυμναστικής που έχουμε λάβει χρηματοδότηση από το 

Φιλόδημος 2 και πρέπει να υπάρξουν όροι δόμησης,  
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αναφέρεται στην εισήγηση λεπτομέρειες για τον τρόπο τι 

πρέπει να γίνει, έχει περάσει η επιτροπή ποιότητας ζωής και 

πρέπει να το τρέξουμε όσο γίνεται πιο γρήγορα για να μπούμε 

στον διαγωνισμό μέχρι τέλος του έτους. Μέχρι 31-12ου. 

Πασχαλίδου Θέλω λίγο να μιλήσω. 

Πρόεδρος Ναι να μιλήσει λίγο ο αρχηγός σας. 

Μαυρομάτης Πριν αναφέρει η κυρία Πασχαλίδου για το θέμα 

για αυτό το οποίο έχει να πει ρώτησα στον κύριο Βογιατζή τον 

αντιδήμαρχο τεχνικών εάν υπάρχει πρόβλημα με τον γείτονα 

της Αναγέννησης Επανομής. Η απάντηση του κυρίου Βογιατζή 

ήταν η εξής, ότι η Αναγέννηση Επανομής δεν έκανε καμία 

δήλωση στο κτηματολόγιο με αποτέλεσμα αυτό να περιέλθει 

στον δήμο Θερμαικού. Αυτό εδώ ειπώθηκε στην επιτροπή 

ποιότητας ζωής. Και ολοκλήρωσε λέγοντας μου ότι θα 

αποζημιωθεί η Αναγέννηση Επανομής όταν και εφόσον 

χρειαστεί. Κάτι το οποίο νομίζω ότι δεν ευσταθεί η κυρία 

Πασχαλίδου θα σας πει ειδικότερα διότι η Αναγέννηση 

Επανομής έχει δηλώσει στο κτηματολόγιο την κυριότητα του 

ακινήτου. 

Πρόεδρος Κυρία Πασχαλίδου να πείτε πέντε λόγια και μετά να 

το κλείσουμε. 

Πασχαλίδου Λοιπόν αρχικά ψηφίσαμε για την υποβολή του 

προγράμματος με την επισήμανση ότι θα επιλυθεί το 

ιδιοκτησιακό. Γιατί όταν θα πάει να βγει μια οικοδομική άδεια 

να μην είναι μετέωρη, δηλαδή θα κινδυνεύουμε να έχουμε νέα 

ένταξη και να μην μπορούμε να πάρουμε οικοδομική άδεια. 

Τώρα πολύ ορθά πάμε να κάνουμε ειδικούς όρους δόμησης, 

αλλά δεν λύθηκε το ιδιοκτησιακό γιατί κανείς δεν ασχολήθηκε 

με αυτό. Υπάρχει συμβόλαιο του 1969 το οποίο έχει και 

μεταγραφή στο υποθηκοφυλακείο . Άρα θα μπορούσαμε να 

έχουμε κάνει απογραφή περιουσίας να έχουμε κάνει μια 
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έρευνα. Το γεγονός ότι η Αναγέννηση αθλητικός σύλλογος δεν 

έχει τίτλο ιδιοκτησίας όταν ήταν η πράξη εφαρμογής της 

Επανομής δεν σημαίνει ότι προφανώς θα χάσει την ιδιοκτησία 

της, η πράξη δεν αποτελεί πάγιο   και επιπλέον ο νόμος δεν  

ορίζει συγκεκριμένο χρονικό διάστημα που για να συνταχθεί 

μια διορθωτική πράξη, που σημειωτέον αυτή τη  στιγμή είναι 

και για κύρωση, οπότε μιλάμε ότι αλλάζουν και οι πίνακες και 

εμφανίζεται ως ιδιοκτήτης πλέον η Αναγέννηση Επανομής κάτι 

που ανατρέπει το παρόν φαινομενικά σε εισαγωγικά  

ιδιοκτησιακό καθεστώς του πρώην δήμου Επανομής, του 

δήμου Θερμαικού αλλά αλλάζει και το σχέδιο το τοπογραφικό 

επειδή θα δημιουργηθεί πλέον ιδιοκτησία οικοπεδικός χώρος 

της Αναγέννησης , επιπλέον η Αναγέννηση Επανομής  έχει 

κάνει και στο κτηματολόγιο θα σας αποστείλω τώρα το 

κτηματολογικό απόσπασμα μαζί με το πιστοποιητικό, άρα όλα 

αυτά θα έπρεπε να είχανε λυθεί και αν μη τι άλλο να είχε 

μνημονευθεί εδώ πέρα και να έχει υπάρξει συναίνεση. Όταν 

μιλάμε για κοινωφελές εισιτήριο θα πρέπει ο πραγματικός 

ιδιοκτήτης του να έχει και αυτός την σύμφωνη γνώμη. Μισό 

λεπτό, παρόλα αυτά επειδή πρόκειται για ένα οικοδομικό 

τετράγωνο το οποίο έχει μόνο ρυμοτομική γραμμή και πάμε να 

κάνουμε ειδικούς όρους δόμησης ένας πολεοδόμος θα ήξερε 

ότι θα πρέπει ακόμη και αν ήταν μοναδικός ιδιοκτήτης ο δήμος  

ότι θα πρέπει πλευρικά αυτής της πράσινης γραμμής να 

δημιουργηθεί πεζόδρομος τουλάχιστον πλάτους τεσσάρων 

μέτρων. Όλα αυτά που σας λέω και θα σας τα αποστείλω τα 

λέω γιατί δεν θα μπορεί να βγει η οικοδομική άδεια, αυτή τη  

στιγμή ούτε η συναίνεση μπορεί να ληφθεί που θα πάει στην 

πολεοδομία άρα δεν θα μπορούν να ληφθούνε και οι ειδικοί 

όροι δόμησης. Για να μην έχουμε μια ένταξη χωρίς αντίκρισμα 

με οικοδομική άδεια δηλαδή θα έχουμε μια κούφια μια νεκρή 

χρηματοδότηση καλά είναι όλα αυτά να τα λάβει υπόψιν η 
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υπηρεσία για να μπορέσουμε να έχουμε ολοκληρωμένο πλέον 

έργο.   

Βογιατζής Σήμερα εμείς παίρνουμε απόφαση εδώ για τους 

ειδικούς όρους δόμησης. 

Πασχαλίδου Χρήστο μου, δεν μπορείς να πάρεις ειδικούς 

όρους δόμησης εφόσον δεν είσαι ιδιοκτήτης σε όλο το 

οικοδομικό τετράγωνο. 

Βογιατζής Εμείς σήμερα παίρνουμε απόφαση για τους ειδικούς 

όρους δόμησης και τους στέλνουμε περιφέρεια. Από ότι 

φαίνεται δεν έχουμε κανένα πρόβλημα με όλους τους 

εμπλεκόμενους που έχουμε κουβεντιάσει. Αν υπάρξει κάποιο 

θέμα όπως το βάζει εδώ πέρα η κυρία Πασχαλίδου. 

Πασχαλίδου  Δείτε σας παρακαλώ λίγο όλοι τα mail  που σας 

έστειλα και θα δείτε ότι δεν μπορεί να  γίνει. 

Βογιατζής Αν δεν μπορεί να γίνει θα το αλλάξουμε δεν υπάρχει 

θέμα, εσείς πολύ καλά το βάζετε. 

Ζαβέρκος Μπορεί να έχει δίκιο μπορείς να το αποσύρεις αν 

υπάρχουν προβλήματα. 

Βογιατζής Μπορούμε να το αποσύρουμε , μπορούμε και να το 

συμπληρώσουμε. 

Πασχαλίδου Πως θα πάτε πρέπει να πάτε και να ξέρετε ποιόν 

θεωρητικό χώρο έχετε σαν ιδιοκτήτες αυτό σας λέω. Πως θα 

πάτε να χτίσετε σε ένα οικόπεδο που δεν ξέρετε  αν σας 

ανήκει; 

Πρόεδρος  Κυρία Πασχαλίδου ας το σταματήσουμε λίγο κύριε 

Τζέκο; Λοιπόν κυρία Πασχαλίδου; Την πρόταση σας ζητάει  

γραμματέας. 

Πασχαλίδου Εγώ προσωπικά, δεν μπορώ να ψηφίσω θα 

πρέπει να αποσυρθεί και να ανασυνταχθεί αυτό. 
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Πρόεδρος Ωραία τον κύριο Μαυρομάτη για την παράταξη; 

Κασάπη  Κυρία Πρόεδρε θα μπορούσατε να μας διαβάσετε την 

πρόταση της απόφασης που έχει η εισήγηση; 

Πρόεδρος Η πρόταση της απόφασης που έχει η εισήγηση. 

Κασάπη Κρίνουμε την απόφαση της επιτροπής ποιότητας ζωής. 

Αν μπορεί να συμπληρωθεί εγώ αυτό ρωτάω η απόφαση αυτή. 

Ζαβέρκος Δεν μπορεί αφού λέει  . 

Πασχαλίδου Υπάρχουν είκοσι στρέμματα τα οποία δεν έχουν 

ενταχθεί είναι άλλος ο ιδιοκτήτης, τι λέτε τώρα; 

Πρόεδρος Εσείς ψηφίζετε αρνητικά από ότι έχω καταλάβει. 

Ωραία ο κύριος Τζέκος. 

Τζέκος Λοιπόν τώρα εδώ πέρα, θα κατεβάσω και τα χέρια 

πιάστηκα κυρία πρόεδρε. Έχει ένα κουμπάκι εδώ που λέγεται 

raise hands να το ξέρουν αυτό οι συνάδελφοι όταν θέλουν να 

μιλήσουν σηκώνουν το χέρι. 

Πρόεδρος Ναι καλό είναι να το εφαρμόζουμε για να μην 

γίνεται  θόρυβος.  ακούμε κύριε Τζέκο. 

Τζέκος Είναι ένα σοβαρό θέμα από ότι κατάλαβα, εμείς 

καταλάβαμε ότι εγκρίθηκε  αυτή η χρηματοδότηση από το  

Φιλόδημος    για ένα έργο σε ένα   οικόπεδο που ακούγεται 

από  άλλες φωνές ότι δεν είναι ιδιοκτησία του δήμου και για 

την υποβολή της πρότασης αυτό δεν λήφθηκε υπόψιν δεν 

μπορώ να καταλάβω, προχωράμε παρακάτω  μιλάμε για τα 

γηπεδάκια εκεί πέρα αυτό είναι το οικόπεδο, βέβαια και η 

αποστολή στο κτηματολόγιο δεν είναι  θέσφατο, ούτε το 

κτηματολόγιο δίνει τίτλους αλλά θέλω να πω δεν παύει να 

προκύπτει ένα ζήτημα.  Εκεί πέρα  υπάρχει και πρόταση για 

ένα γήπεδο τένις  με χρηματοδότηση ενός άλλου 

προγράμματος   
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Πασχαλίδου Θοδωρή, εγώ δεν σου μιλάω για τα γηπεδάκια 

του τένις αν ανήκουν στην Αναγέννηση, επειδή όμως όλο το 

οικοδομικό τετράγωνο έχει και τα γηπεδάκια έχει και το 

γήπεδο έχει και το μεγάλο το γήπεδο εδώ. Άρα θα έπρεπε να 

χωρισθεί ο οικοπεδικός χώρος με την διορθωτική πράξη και 

μετά να πάμε και να δούμε τι θα κάνουμε εδώ πέρα το γήπεδο 

το μεγάλο. Κατάλαβες τι λέω; 

Τζέκος Κατάλαβα άρα όχι ότι δεν υπάρχει ιδιοκτησία. 

Πασχαλίδου Προφανώς υπάρχει , απλά θα είναι χωρισμένη, 

πρέπει να χωρισθεί για να βγάλεις οικοδομική άδεια πλέον 

στην δική σου ιδιοκτησία. Όχι στο όλο. 

Πρόεδρος Θα χωρισθεί στην πορεία. 

Πασχαλίδου Δεν γίνεται αυτό. Δεν γίνεται να χωρισθεί στην 

πορεία ρε παιδιά, πάμε σε έναν ξένο ιδιοκτήτη να του 

βάλουμε ειδικούς όρους δόμησης; Τι λέμε τώρα; 

Δήμαρχος Κυρία Πρόεδρε συγγνώμη. 

Πρόεδρος Ναι δήμαρχε. 

Δήμαρχος Η κυρία Πασχαλίδου τα είπε όπως τα γνωρίζει, από 

την άλλη όμως αυτό που συζητάμε σήμερα δεν είναι αυτό το 

θέμα και γιατί δεν είναι αυτό το θέμα; Διότι μέσα στην 

εισήγηση της η κυρία Πασχαλίδου λέει αυτό που είναι 

θέσφατο αυτό που είναι ξεκάθαρο, ότι όταν πρόκειται για έργο 

κοινωφελές το οποίο δηλαδή αξιοποιείται προς δημόσιο 

συμφέρον  επιτρέπεται η προγραμματική σύμβαση μεταξύ του 

ιδιοκτήτη που είναι δημόσιο πρόσωπο και του άλλου που 

επίσης είναι δημοσίου δικαίου. Ακούστε με λίγο, όταν αυτό 

πάρουμε την έγκριση σήμερα για τους όρους, την ίδια  ώρα 

δηλαδή στο διάστημα που μεσολαβεί μέχρι τις τελικές 

εγκρίσεις πρέπει να γίνει η προγραμματική σύμβαση μεταξύ 
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της Αναγέννησης Επανομής και του δήμου Θερμαικού και έτσι 

λύνεται το ιδιοκτησιακό καθεστώς. 

Πασχαλίδου Δεν με ακούσατε σας είπα στη παρούσα φάση και 

στην πράξη εφαρμογής. Χρειάζεται διορθωτική πράξη. 

Πρόεδρος Κύριε Τζέκο. 

Τζέκος Να σας θυμίσω ότι η δικιά μου τοποθέτηση ήταν ότι 

πρέπει να δείξουμε μεγάλη προσοχή γιατί φροντίσαμε αυτό 

εδώ το οικόπεδο έναντι άλλων εμείς το στηρίξαμε και το 

ψηφίσαμε να μην πάει αυτή η στήριξη μας στον κάλαθο των 

αχρήστων. 

Πασχαλίδου Συγγνώμη κυρία πρόεδρε, μέσα στην εισήγηση 

μιλάει ότι τα υφιστάμενα κτήρια είναι σε διαδικασία 

υπαγωγής σε 4495. Τα υφιστάμενα κτήρια είναι κερκίδες και 

κάποια πράγματα που έχει η Αναγέννηση. Εφόσον δεν είναι 

ιδιοκτήτης τι  συντονισμό θα ανεβάσει επίσημα ο μηχανικός 

που θα κάνει την νομιμοποίηση; 

Δήμαρχος Κυρία Πασχαλίδου, η τεχνική υπηρεσία η οποία το 

εισηγήθηκε αυτό το πράγμα μετά από το έγγραφο που έστειλε 

σήμερα σαν εισήγηση στα χέρια σας όλα αυτά τα πήρε υπόψιν 

της. Έτσι το εισηγήθηκε, όλους τους νόμους τους οποίους 

τώρα εσείς εδώ λέτε. 

Πασχαλίδου Λυπάμαι αλλά στο τέλος θα φανεί ότι έχω δίκιο. 

Δήμαρχος Δεν αποκλείεται ακούστε με όμως λίγο, δεν 

αποκλείεται να έχετε δίκιο και αυτό το δίκιο το ενδεχόμενο 

που μπορεί να έχετε, εμείς στο διάστημα που θα ακολουθήσει 

μετά από έρευνα μας οι υπηρεσίες θα το καλύψουμε θα το 

συμπληρώσουμε. Εάν δεν μπορούμε, εάν αυτό δηλαδή δεν 

είναι εφικτό δεν θα είναι γιατί εμείς ως πολιτικός οργανισμός 

κάπου κάποια αστοχία κάναμε, αλλά γιατί οι υπηρεσίες μας 
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αυτό μας εισηγήθηκαν για αυτό το φέρνουμε στο δημοτικό 

συμβούλιο. 

Πασχαλίδου Καλά κάνετε εγώ να βοηθήσω ήθελα. 

Πρόεδρος Τελείωσε η συζήτηση νομίζω εξαντλήθηκε. 

Δήμαρχος Πήραμε λοιπόν για να μην αναπτύσσεται και ένας 

διάλογος άτακτος μεταξύ μας, πήραμε λοιπόν την εισήγηση 

την φέραμε στο δημοτικό συμβούλιο να πάρουμε έγκριση και 

αν αυτή δεν είναι σωστή, τότε είναι υποχρεωμένη η υπηρεσία 

να βρει εκείνους τους τρόπους, εκείνους τους νόμους για να  

συμπληρώσει και να την φέρει στα όρια που εσείς πολύ καλά 

επιχειρηματολογήσατε προκειμένου το έργο αυτό να είναι 

ώριμο και να μπορεί να δημοπρατηθεί. Γιατί αλλιώς 

πραγματικά, το παραμικρό κενό να έχει δεν θα μπορέσει να 

δημοπρατηθεί. Και θα πάει ο κόπος άδικος. 

Πασχαλίδου Αυτό ακριβώς λέω. 

Δήμαρχος Το ξέρω αλλά πιστεύω ότι θα προλάβουμε. 

Πρόεδρος Κύριε Τζέκο την ψηφοφορία σας. 

Τζέκος Ψηφίζουμε το θέμα παρόλα όσα ακούστηκαν. 

Πρόεδρος Κύριε Χατζηβαλάση. 

Χατζηβαλάσης Το έχουμε καταψηφίσει και στην επιτροπή 

ποιότητας ζωής  τους λόγους τους έχουμε πει. 

Πρόεδρος Και οι δύο το καταψηφίζετε; 

Μήλιος Ναι μπορώ να έχω λίγο τον λόγο; 

Πρόεδρος Πάρτε λίγο τον λόγο. 

Μήλιος   Δράση Πολιτών. Επί της  ουσίας, μιλάμε για την 

γυμναστική η οποία έχει αναπτυχθεί στον δήμο Θερμαικού και 

στην Περαία, μεταφέρεται ένας σύλλογος ολόκληρος ο οποίος 

αυτοδιαλύεται κατ’ εμέ και ελπίζω να κινδυνολογώ αυτή τη 



20 
 

στιγμή χωρίς αιτία, είναι σαν να παίρνουμε τον ΠΑΟΝΕ και να 

τον πάμε στο Μεσημέρι να πάει όλες τις ακαδημίες και τα 

λοιπά. 

Πρόεδρος Κύριε Μήλιο ξεφύγαμε. 

Μήλιος Καταψηφίζουμε λοιπόν για αυτόν τον λόγο. Όχι για 

άλλον δεν μας πειράζει εμάς το γυμναστήριο που θα γίνει η  η 

γυμναστική ,  αυτό τίποτε άλλο. 

Πρόεδρος Υπάρχει άλλη αρνητική ψήφος; Κυρία Μώραλη. 

Μώραλη Κατ’ αρχήν για όλους μας είναι σημαντικό το γεγονός 

ότι θέλουμε το έργο αυτό να γίνει. Νομίζω ότι στην 

πλειοψηφία πέρασε θα έπρεπε να ήταν ομόφωνη η απόφαση, 

αλλά στην διάθεση όλων υπήρχε αυτό το σκεπτικό. Με 

δεδομένο λοιπόν αυτό και με το ενδεχόμενο έστω , έστω  και 

αν είναι ενδεχόμενο όπως είπε ο κύριος δήμαρχος αυτή η 

ιστορία να πάει μπρος πίσω με τις επισημάνσεις που κάνει η 

κυρία Πασχαλίδου έτσι κι αλλιώς θα τον χάσουμε τον χρόνο, 

αν βγούνε προβλήματα αυτό που πάμε να κερδίσουμε τώρα 

θα το  χάσουμε σε δέκα μέρες. Δεν θέλουμε να  χάσουμε 

τίποτε. Νομίζω ότι είναι πολύ καλύτερο κατά την άποψη μας 

να πάει η ιστορία να ξαναφτιαχτεί, να το δούμε και οι 

υπηρεσιακοί παράγοντες να το δουν και πολιτικοί 

προϊστάμενοι να το δουν, να γίνει η ιστορία σωστά για να 

τελειώσει. Να γίνει σωστά για να τελειώσει. Έτσι θέλουμε να 

γίνει και χρόνος να μην χαθεί, να γίνει η δουλειά με σαφήνεια 

και επάρκεια και να μην έχει νοηματικά και νομικά κενά τα 

οποία μας πάνε πίσω. 

Πρόεδρος Κύριε  Καπλάνη; 

Καπλάνης Πρόεδρε εγώ ήθελα να πω κάτι, το εξής εγώ ψήφισα 

να γίνει το έργο αυτό που θέλω να πω και να με ακούσει ο 

αντιδήμαρχος είναι αυτό που είχα πει τόσες φορές και θα του 
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το ξαναπώ, ότι σε αυτά τα θέματα επειδή οι δικές του γνώσεις 

δεν είναι ειδικές δεν έχει ο άνθρωπος αυτό το αντικείμενο, θα 

πρέπει να έχουμε κάποιον από την τεχνική υπηρεσία  ο οποίος 

θα ασχολείται για να μπορεί να μας λύνει τις απορίες, ένα 

λεπτάκι πρόεδρε τελειώνω και μην το χασομεράς. Λοιπόν αυτή 

την επισήμανση κάνω και ψηφίζω φυσικά και θέλω να γίνει το 

έργο. Ευχαριστώ πολύ . 

   Πρόεδρος  Ωραία ευχαριστώ , κύριε Αδαμίδη ζητήσατε τον 

λόγο.  

Αδαμίδης Συντάσσομαι με την ειδικό του θέματος την κυρία 

Πασχαλίδου είμαι αρνητικός. 

Πρόεδρος Είστε αρνητικός. Άλλη αρνητική ψήφος; Κύριε 

Ζαβέρκο; 

Ζαβέρκος Το είχαμε ψηφίσει και παλιότερα και εγώ το είχα 

ψηφίσει, αλλά θεωρώ ότι οι παρατηρήσεις της κυρίας 

Πασχαλίδου είναι σημαντικές. Φυσικά το ψηφίζω αλλά με τις 

συγκεκριμένες παρατηρήσεις και με την προϋπόθεση ότι αν 

γίνει καμιά  στραβή αυτό που λέει η κυρία Πασχαλίδου έχει 

και πείρα φυσικά, το θέμα μετά είναι ποιος θα αναλάβει την 

ευθύνη μετά η από την τεχνική υπηρεσία αυτοί που το 

υπογράψανε, η ο αρμόδιος αντιδήμαρχος. 

Πρόεδρος Ψηφίζετε με επιφύλαξη. Λοιπόν προχωράμε στο 

επόμενο θέμα στο έβδομο. 

Αδαμίδης Το αποτέλεσμα δεν πρέπει να το ακούμε; 

Μπίρος Κυρία πρόεδρε θα ήθελα να πω ότι εγώ ψηφίζω το 

θέμα. 

Στεργιάδου  Έξη αρνητικές ψήφοι. 

Μπίρος Επαναλαμβάνω ψηφίζω το θέμα , βέβαια καλώς 

γίνεται το γυμναστήριο στην Επανομή , οπουδήποτε και να 
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γίνει είναι καλό ένα γυμναστήριο, αλλά  αυτού του είδους το 

γυμναστήριο  χρειάζεται στην Περαία που είναι η βάση της 

γυμναστικής. 

Πρόεδρος  Δεκαεννιά υπέρ και έξη αρνητικές ψήφοι, λοιπόν 

προχωράμε στο επόμενο θέμα δέκα του 2020 απόφαση της 

επιτροπής ποιότητας ζωής που αφορά την έγκριση κοπής 

δέντρου. Αντιδήμαρχε. 

Βογιατζής Ναι ένα δέντρο το ψηφίσανε είναι στην Μηχανιώνα 

ένα δέντρο να κοπεί και ψηφίσθηκε και στην επιτροπή 

ποιότητας ζωής. 

Πρόεδρος Ομόφωνη απόφαση Λοιπόν το όγδοο θέμα, 

τροποποίηση της υπ’ αριθμόν 47 του 2020   απόφασης του 

δημοτικού συμβουλίου περιοδικών υπαλλήλων για τον έλεγχο 

και την εφαρμογή των διατάξεων περί κοινόχρηστων χώρων 

και υπαίθριας διαφήμισης. Ο κύριος Κούτουκας είναι ο 

εισηγητής. 

Δρακάκη Απλώς σε εκείνη την περιοχή έχουν γίνει κάποιες 

αλλαγές οπότε αναγκαστικά θα μπουν άλλου υπάλληλοι 

δηλαδή δεν αλλάζει κάτι απλά τα πρόσωπα. .  

Πρόεδρος Οπότε ψηφίζουμε ομόφωνα, το ένατο θέμα . 

Δρακάκη Τα τρία θέματα τα επόμενα είναι παρατάσεις του 

ΟΑΕΔ. 

Πρόεδρος Λοιπόν ευχαριστώ πολύ για την συνεργασία. 

Μώραλη Κυρία πρόεδρε σήμερα για λόγους πρώτη φορά 

αποφύγαμε μάλλον η επιλέχθηκε να μην μπούνε ζητήματα 

ανακοινώσεων και ερωτήσεων, ενημέρωση όμως χρειάζεται να 

γίνεται , επειδή τρέχουν τα ζητήματα και από ότι φαίνεται τα 

πράγματα δεν πάνε καλά. 

Πρόεδρος Θέλετε ενημέρωση από τον δήμαρχο; 
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Δήμαρχος Κυρία πρόεδρε θα φροντίσουμε την ερχόμενη 

εβδομάδα να έχουμε και πάλι συνεδρίαση και θα δώσουμε 

πολύ χρόνο πράγματι για συζήτηση γιατί έχω και εγώ πολλά 

που θέλω να σας πω και δυστυχώς όπως είπαμε σήμερα ήταν 

η πρώτη τηλεδιάσκεψη που κάναμε, μέσα στην εβδομάδα 

έχουμε πάρα πολλά θέματα, θα προγραμματιστεί συνεδρίαση 

μόνο και μόνο για να έχουμε πολύ χρόνο και να μιλήσουμε 

ελεύθερα. Τα καταστήματα λιανικής πώλησης θα είναι 

ανοιχτά, θα ορισθεί το ωράριο, θα απαγορευθεί η κυκλοφορία 

εκτός νομού αυτά είναι τα βασικά. Τα σχολεία ανοιχτά. 

Πρόεδρος Λοιπόν έληξε η συνεδρίαση, την επόμενη φορά η 

συνέχεια ευχαριστώ πολύ. Καλό απόγευμα. 

            Η Πρόεδρος                                   Τα Μέλη 
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